
From: Anna Oliva Taksgård[annaolivataksgard@gmail.com]
Sent: 13.04.2021 09:10:07
To: Tana Postmottak[postmottak@tana.kommune.no]
Subject: Offentlig spørretime
Hei! 

Viser til skriv fra regjeringen hvor kommunen kan søke om midler til å styrke helsestasjon og 
skolehelsetjenesten i kommunen. Spørsmål: er det søkt på de midler for å styrke helsestasjon og 
skolehelsetjenestene for 2021, hvor fristen var 11.01.2021. 

https://www.helsedirektoratet.no/tilskudd/styrking-og-utvikling-av-helsestasjons-og-
skolehelsetjenesten 

Hvis ja, hvor finnes søknaden og svaret? Hvis nei, finnes det en grunn for at det ikke er søkt? å 
hvordan kan vi sikre at slike viktige midler blir søkt på, som for eksempel i det her tilfellet hvor 
midler skal bidra til å styrke barn, unge og familiers framtid i Tana kommune. 

Med vennlig hilsen 
Anna Taksgård 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://www.helsedirektoratet.no/tilskudd/styrking-og-utvikling-av-helsestasjons-og-skolehelsetjenesten&data=04%7C01%7Claila.dervo@tana.kommune.no%7C1613ae17806f4d2fcbd108d8fe4b2946%7C0052f056b9f6448b9ca16bd867524946%7C0%7C0%7C637538946073245320%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0=%7C1000&sdata=Qe4LVo/5SSSKPgtCV7CKEOc8UnvpJ7B4KM7FxWcvMRE=&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https://www.helsedirektoratet.no/tilskudd/styrking-og-utvikling-av-helsestasjons-og-skolehelsetjenesten&data=04%7C01%7Claila.dervo@tana.kommune.no%7C1613ae17806f4d2fcbd108d8fe4b2946%7C0052f056b9f6448b9ca16bd867524946%7C0%7C0%7C637538946073245320%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0=%7C1000&sdata=Qe4LVo/5SSSKPgtCV7CKEOc8UnvpJ7B4KM7FxWcvMRE=&reserved=0


Svar på spørsmål spørretime 15.04.21

 

Tana kommune har deltatt i prosjektet i 3 år, og den opprinnelige planen var at vi skulle 
avsluttet prosjektet og en del av tiltakene som har vært testet ut er etablert som en fast ordning, 
med egne rutiner. Prosjektet har blant annet resultert i at man har fått til en fast ordning der 
både helsesykepleier, leger, fysioterapeuter og kommunepsykologen har faste oppfølginger 
med barn og foreldre i alderen 0-6 år. 

Vi har fortsatt ubrukte midler i prosjektet. I rapporten for 2020 vil vi be om at vi får videreført 
prosjektet i 202 for å teste ut en del andre tiltak, som særlig retter seg om barn som har 
utfordringer med overvekt. 

En oversikt over dette vil finnes i kommunens postsystem så snart rapporten er sent til 
helsedirektoratet. 

Ordfører
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